



TALLIRYHMÄ Asialista 3/2025

20.8.2025 klo 18-20
Teams

Osallistujat:

Linda Kukkonen pj, Piia Ahtee, Kaisa Toivonen, Minna Leppälä-Pirttilä, Riitta Kilpiö, Tiina Aatsalo (APU), Sami Siltakorpi (NV), Rosali Kivitiä (tallineuvoja), Minna Peltonen (SRL toimisto)

1) Kokouksen avaus

- a. Puheenjohtaja avasi kokouksen, sihteerivuorossa Minna Peltonen.

2) Ratsastusfoorumi la 22.11.2025

- a. Ratsastusfoorumin yhteydessä ollaan tänä vuonna todennäköisesti järjestämässä seuratoimijoiden ja tallien yhteinen työpaja. Työpajan tavoitteena alustavissa keskusteluissa on ollut löytää kestäviä ja monipuolisia yhteistyömuotoja tai niiden aihioita ja mentaliteetin kehittäminen: miten voimme yhdessä edistää yhteistyötä?
- b. Talliryhmä suunnitteli työpajaa eteenpäin edeltävien keskustelujen pohjalta. Työpaja toteutetaan yhteistyössä Seuratoiminnan ohjausryhmän ja SRL:n toimiston kanssa.
 - i. 2 h työpaja vaatii tarkan suunnittelun toteutukselle ja myös sille, minkälainen prosessi on kyseessä (suunnittelu, työpaja, tulokset, käytäntöön vieminen/jalostaminen).
 - ii. Työpajassa voisi innovoida sitä millä innostuttaisiin uudestaan? Miten innostuttaisiin toiminnasta niin että ei uuvuttaisi?
 - iii. Hevonen yhdistää – teema: hevonen yhdistää monen alan osaajat. Vaikka porukka olisikin erillään syystä tai toisesta, hevonen tuo heidät aina yhteen.
 - iv. Lisää rentoutta ja hauskuutta!

3) Työryhmähaku, hakuaika 10.-30.11.-2025 → Hakutekstien tarkistaminen

- a. Työryhmähakuun liittyvät materiaalit käytiin läpi ja joitakin täsmennyksiä ja lisäyksiä luonnosteltiin teksteihin.
- b. Samassa yhteydessä päätettiin, että työryhmätyöskentelystä saa toimikauden loputtua todistuksen, jota voi hyödyntää kokemuksen ja osaamisen osoittamisessa.

4) Vuoden 2026 suunnittelu

- a. Budjetti
 - i. Keskusteltiin vuoden 2026 toiminnasta ja siihen liittyvästä budjetista. Kuluja tulee syntymään talleille jalkautumisesta (matkakuluja), sekä muista toimenpiteistä, joiden tarkempi suunnittelu jatkuu budjetin varmistuttua. Ideoina esitettiin



suunnittelutapaamista, HIHS-ständillä toiminnan esittelyä ja talliyrityksille järjestettävää koulutusta, johon kouluttaja hevosalan ulkopuolelta.

5) Muut asiat

- a. Pihattomökki
 - i. Keskustelua aiheesta
- b. Vuokraustallit
 - i. vuokraamiseen erikoistuneita talleja useita, ei estettä jäsentallistatuksen saamiselle mikä toiminta kriteerien ja ohjeiden mukaista. Kaikki tallit arvioidaan tapauskohtaisesti.
- c. Työryhmän esittely ratsastusfoorumissa
 - i. Mikäli Ratsastusfoorumin yhteydessä järjestyy tilaisuus esitellä SRL:n työryhmien toimintaa lyhyesti, TR mukana.

6) Seuraava kokous

- a. Talliryhmä kokoontuu seuraavan kerran 6.10. klo 10-12 (Linda poissa)

7) Kokouksen päättäminen.

- a. Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 19.55